

## رسالة تنبيه

التقديم لهذه الاستمارة غير متاح.

# تقييم منتدى حوكمة الإنترنت 2020 واقتراح تحسينات لمنتدى حوكمة الإنترنت 2020

تمت دعوة جميع أصحاب المصلحة في [منتدى حوكمة الإنترنت](#) لتقديم مساهمات إلى أمانة المنتدى للمساعدة في التخطيط للاجتماع السنوي لمنتدى حوكمة الإنترنت 2021 الذي سيعقد في بولندا: "يرجى أن تكون واقعياً قدر الإمكان، وأن تكون مبدعاً أيضاً. عبر عن النقد إذا شعرت أنه سيساعد في تقوية منتدى حوكمة الإنترنت. يرجى أيضاً ذكر اسمك ومجموعة أصحاب المصلحة والمنطقة والمنظمة وما إذا كنت تقدم مساهمتك بصفتك الفردية أو نيابة عن مؤسسة."

**الموعد النهائي لتقديم المساهمات: 20 كانون الثاني/يناير 2021، الساعة 23:59 بالتوقيت العالمي.**

يتم **نشر** جميع المساهمات على الموقع الإلكتروني لمنتدى حوكمة الإنترنت، كما ترد.

ستقوم أمانة منتدى حوكمة الإنترنت بإنتاج ورقة تجميعية لجميع المساهمات الواردة بحلول الموعد النهائي، والتي ستكون بمثابة مساهمة في المشاورات المفتوحة الأولى واجتماع [المجموعة الاستشارية لأصحاب المصلحة المتعددين](#) للعملية التحضيرية لمنتدى حوكمة الإنترنت 2021.

إذا كنت ترغب في اقتراح موضوعات لمنتدى حوكمة الإنترنت 2021، يرجى الرد على الدعوة المنفصلة لغاية 31 كانون الثاني/يناير: [دعوة لتقديم مساهمات موضوعية لمنتدى حوكمة الإنترنت 2021](#).



## Warning message

Submissions for this form are closed.

# Taking Stock of IGF 2020 and Suggesting Improvements for IGF 2021

All [IGF](#) stakeholders were invited to submit inputs to the IGF Secretariat to assist with the planning for the 2021 annual IGF meeting to be held in Poland:

"Please be as concrete as possible, but also be creative. Express criticism if you feel it will help strengthen the IGF. Please also state your name, stakeholder group, region, organization, and whether you are submitting your input in your individual capacity or on behalf of an institution."

**Deadline to submit inputs: 20 January 2021, 23:59 UTC.**

All inputs are **posted** on the IGF website, as received.

*The IGF Secretariat will produce a synthesis paper of all contributions received by the deadline, which will serve as an input to the 1st Open Consultations and [MAG Meeting](#) of the 2021 IGF preparatory process.*

If you would like to **suggest themes** for the IGF 2021, please respond to the separate call until 31 January: [IGF 2021 Call for Thematic Inputs](#).